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Protokół nr 18 

18 Posiedzenie w dniu 26 listopada 2020  

Obrady rozpoczęto 26 listopada 2020 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków komisji. 

Obecni: 

1. Marcin Czerniej 

2. Gerard Depta 

3. Gerard Hanusek 

4. Maciej Kriwienok 

5. Adrian Lepiarczyk 

6. Roman Wilk 

7. Manfred Wrona 

8. Ilona Wróbel 

9. Henryk Wrzosok 

1. Opinia do projektu uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24.04.2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok. 

Projekt uchwały omówił Dominik Klimanek – Sekretarz Miasta.  Powiedział między innymi, 

że program podległą konsultacjom społecznym, podczas których nie wniesiono uwag. 

Pytania radnych: 

M.Kriwienik: czy mamy wiedzę, czy gdy w trakcie roku jakaś organizacja będzie chciała 

dołączyć do programu, będzie mogła ubiegać się o środki z programu? 

Odp. D. Klimanek: program opracowuje się w oparciu o stan faktyczny.  Burmistrz może 

przyznawać środki do wyczerpania puli. 

M.Kriwienik: warto pomyśleć o rozłożeniu zaplanowanej puli środków na dwie transze, żeby 

nowym organizacjom, albo takim, które planują wykorzystać dotację w późniejszym terminie, 

umożliwić ubieganie się o grant. 

Członkowie komisji zgodzili się w tej kwestii z przewodniczącym, sformułowano wniosek o 

rozłożenie puli przeznczonej na tzw. małe granty na połowę. Wniosek radni przyjęli 

jednogłośnie. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

2. Opinia do projektu uchwały dot. nawiązania współpracy z Gminą Bolatice w Republice 

Czeskiej. 



Projekt uchwały oraz planowane w tym zakresie działania omówiła Sylwia Brzezicka-

Tesarczyk – Wiceburmistrz, która spointowała swoją wypowiedź stwierdzeniem, że uchwała 

ma być zwieńczeniem 20 letniej współpracy Czeskiej Gminy Bolatice z Sołectwem Rudy. 

Uwag nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

3. Sprawy bieżące, wnioski. 

- wniosek ujęto w punkcie 1 posiedzenia. 
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